
Jegyzőkönyv 

 

 

Amely készült: a Kaposváron, a Deseda Tájvédelméért és Fejlesztéséért Egyesület elnökségi 

üléséről 2014. 09. 02.-án, a Fekete István Látogatóközpontban.  

Jelen vannak: az egyesület küldöttei jelenléti ív szerint, továbbá Sárdi Péter elnök, Zsoldos 

Károlyné felügyelő bizottsági elnök, Dávid János kertbarát elnök és Juhász Tamás Bokréta Anikó, 

Toronyi József, Miklós Róbert elnökségi tagok. Távol: Kunváriné József Erzsébet gazdasági 

felelős. 

 

Jegyzőkönyv-vezető: Miklós Róbert 

 

Sárdi Péter elnök köszönti a kibővített elnökségi ülés résztvevőit megállapítja, hogy az elnökség 6 

taggal határozatképes.  

 

Napirend: meghívó szerint 

 

1.) A játszótérrel kapcsolatos kezdeményezésünknek a Toponári részönkormányzati 

képviselővel való aláírattatása sajnos késedelmet szenvedett, ezért már csak az új Közgyűlés 

elé terjeszthetjük be a javaslatunkat. A várható időpont az év vége. Előterjesztő: Elnök 

 

2.) A KÜLDÖTTEK ELÉRHETŐSÉGE ÜGYÉBEN NEM LÉPTÜNK ELŐRE… 

 

 

3.) A térfigyelő kamerák javítása és a rögzítő egység cseréje megtörtént.  

Hozzászólások: - a Kertváros további érzékeny területein is térfigyelő kamerák kellenének. 

                          - Tervszerű fejlesztésre van szükség, hogy ne elszigetelt egységek 

                               működjenek, hanem rendszerszerűen üzemeljenek az eszközök. 

                          -  Ahol az összeköttetés nem oldható meg egyedi eszközök szükségesek az 

                              érintett lakók fognak helyet biztosítani a rögzítő egységnek. 

Elnök javaslata: Még ez évben 2 db, később meghatározandó helyen építsük ki a rendszert, 

erre különítsünk el 150 000 ft-ot. Maradvány esetén figyelmeztető táblákat kell vásárolni. 

Az Elnökség a javaslatot egyöntetűen támogatta. Az Elnökség megbízta Molnár Zsoltot, 

hogy szerezzen be legalább három árajánlatot, amelynek elfogadásáról az Elnökség dönt, 

egyben meghatározza a telepítés helyét.  

 

4.) Ismét felmerült az együttélési szabályok kérdése, noha erről korábban az Elnökség olyan 

véleményt alakított ki, hogy hatósági eszközei egy civilszervezetnek nincsenek, 

konfrontálódás helyett csak a példamutatásra van lehetőségünk. (Vitatott magatartásformák: 

szombati, vasárnapi építkezési-, fafűrészelési-, vasas-munkák, zöldhulladék égetés, hangos 

családi rendezvények, szennyvíz közterületre ürítése, …) 

Elnök javaslata: Kezdeményezzük, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 

önkormányzati rendelettel szabályozza a szabadidős tevékenységek és a pihenés 

összhangját. Vegyék figyelembe a dolgozó embereknek a szükséges kerti, karbantartási, stb. 

munkák elvégzésére hétvégén nyíló lehetőségeit és a nyugalom iránti igényeket, pl. 

idősávok biztosításával. 

Hozzászólások: - a parti sávok védelme érdekében, az út és a part közötti területek védelme 

                          ügyében a halőr kollégák is rendelkeznek jogosítványokkal, egyéb, köz- 

                          illetve magánterületek tekintetében, figyelemmel a terület helyi 

                          jelentőségű természetvédelmi terület voltára, illetve a kihelyezett táblákra,  

                         aktív tagjaink a rendőrséghez illetve a közterület-felügyelethez fordulhatnak.  

Az Elnökség megbízza Elnököt a civil kezdeményezés kidolgozásával. 

Egyéb kezdeményezések (vízrendezés, további út ügyek, stb.) a közmeghallgatások során 

terjesztendőek a városvezetés elé.    

 



5.) A honlap tartalommal való frissítése ügyében történtek kedvező előrelépések. Az Elnökség 

megbízza Elnököt, hogy ifj. Dávid János a technikai és Sárdi Petra tartalmi közreműködése 

mellett biztosítsa a honlap naprakészségét A tartalommal való feltöltés ügyében a 

jelenlévők, és a küldötteken keresztül minden tagunk segítsen tartalommal ellátni a 

honlapot. (fényképek, rendezvények, programok, stb.) A Horgász Egyesülettel kötött 

együttműködési megállapodás kerüljön fel a honlapra.  

Hozzászólások: - a facebook oldali aktivitást tereljük át a honlapra, 

                                   -  vélemény-nyilvánítási lehetőségként a honlapon közölni kell az 

                                        Egyesület e-mail címét, és az oda érkező megkereséseket elnökségi 

                                        üléseken meg kell tárgyalni 

                                    -   kérdés: mi a cím, és ki láthatja az e-levél oldalt? 

 

6.) Költségvetési kérdések:  08. hó 25-ig a 148 tagból 86-an fizettek tagdíjat. 52 tagtársunktól 

még várjuk a befizetést illetve 10 befizetés feladója tisztázatlan. 

 

7.) A pik-nik időpontját a falunapra tekintettel áthelyezzük 14-re. Titkár készítsen plakátokat és 

azok kerüljenek kihelyezésre. Öntevékeny hozzáállással gondoskodjunk a jó hangulatról. 

 

 

Ez úton is köszönjük a Fekete István látványközpont vezetőinek, hogy helyszint biztosítottak az 

összejövetelünknek. 

 

 

 

 

kmft. 

Miklós Róbert sk. titkár 

 

 

 


